
   

Generalforsamling i Kolding Orienterings Klub 

Onsdag den 28. februar 2018, kl. 19.30 

 

REFERAT 
 

 

1. Valg af dirigent  
Jes blev valgt uden modkandidat. 

 
2. Beretning 

Formandens beretning – 2017 (fremgår af særskilt dokument) 
Tina gennemgik beretningen som var omdelt – uden at læse den op slavisk 

blev de væsentligste punkter nævnt.  
Afslutningsvis takkede Tina alle klubbens medlemmer for deres indsats i løbet 

af året – uden frivilligt arbejde ingen klub. 
 

Kommentarer til beretningen – klubmesterskaberne blev diskuteret. Der kom 
forskellige forslag og input men generelt var der stemning for at bevare 

mesterskaberne.  

 
Beretningen blev herefter godkendt. 

 
3. Regnskab og budget  

Kassereren fremlagde regnskabet som var uddelt. Et budgetteret underskud på 
30.375 kr. blev til et realiseret overskud på knap 19.000 kr. – primært grundet 

større overskud på vores arrangementer end forventet. 
 

Herefter gennemgang af budgettet for 2018. Der var uddybende kommentarer 
til bl.a. korttegning men ellers ingen væsentlige bemærkninger.  

Budgettet blev herefter godkendt. 
 

4. Fremtidsplaner 
Formanden (fremgår af særskilt dokument): 

Tina kommenterede kort planer og målsætninger som var uddelt, samt vores 

arrangementer i 2018.  
Vores 50 års jubilæum næste år blev nævnt, ideer er velkomne. 

 
Ida foreslog rekruttering via vores sprinttræninger i de bynære områder. 

 



5. Indkomne forslag og fastsættelse af kontingent.  

Bestyrelsen foreslår uændret kontingent, vedtaget. Dette blev vedtaget. 

 
6. Valg af bestyrelse.  

Aase og Per Eg er på valg, begge blev genvalgt. 
 

7. Valg af suppleanter: 
a. Anders Thygesen genvalgt 

b. Anders Dalgaard genvalgt 
 

8. Valg af revisor 
Marianne Iversen blev genvalgt 

 
9. Valg af revisorsuppleant 

Jes Aage blev genvalgt 
 

10. Eventuelt 

Camilla spurgte til divisionsmatch og betaling af startafgift i forhold til at sende 
et signal om vigtigheden af deltagelse. Generalforsamlingen vedtog at afskaffe 

tilskuddet for et par år siden, og der var ikke umiddelbart en tro på at det 
giver flere deltagere at betale afgiften. 

 
Anne Mette kommenterede klubmesterskaber. 

 
Herefter kom der en debat om indtægt ved arrangementer kontra en 

kontingentforhøjelse, samt omfanget af vores arrangementer generelt. 
Palle spurgte til vores formue i forhold til om det kan give problemer ved 

ansøgning om støtte. Det vurderes ikke at den beskedne formue udgør noget 
problem i den sammenhæng. 

 
Der kom et ønske om udsendelse af beretningen på forhånd, hvilket forsøges 

efterlevet næste år. 

 
Niels spurgte til lydisolering af klublokalet – det har cykelklubben gjort, og vi 

forsøger at efterligne. 
 

Susanne efterlyste forslag til indkøb af materiel, der kan gøre arrangementer 
m.m. lettere for os. 

 
Jan spurgte til planerne med Bøgelund. Susanne redegjorde for processen og 

status. 
 

Per oplyste datoerne for Divisionsmatcher i 2018: 15/4 (Glamsbjerg Hegn på 
Fyn) og 2/9 (Trelde). DM Hold 7/10. 

 
Anne Sofie meldte sig som redaktør på vores facebook-side. 

 

Slut kl. 20.55 


